

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD
MINUTES FOR TUESDAY, JULY 15, 2014**

**West Hollywood Library Community Meeting Room
at 625 N. San Vicente Boulevard**

1. **CALL TO ORDER** –Chair Diana Volman called the meeting to order at 7:10 P.M.

2. Diana Volman led the Pledge of Allegiance

3. ELECTIONS

Vika Safrigina was elected a Chair
Maria Shtabskaya was elected a Vice Chair

4. Roll Call – Board Members present: Raisa Aguf, Diana Volman, Larisa Danilova, Alex Tolocenco, Valentina Matiji, Vika Safrigina, Lyubov Levitan. Staff Liaison Tatiana Rodzinek.

Andrey Pronin, Maria Shtabskaya were absent.

5. Approval of Agenda: Lyubov Levitan made a motion to approve agenda, seconded by Raisa Aguf.

6. Approval of Minutes of the meeting of June 17, 2014. Diana Volman made a motion to approve, seconded by Larisa Danilova.

7. ITEMS FROM THE PUBLIC

There were no public comments

8. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments.

9. NEW BUSINESS

9.A. UPCOMING CULTURAL EVENTS

Gamma Skupinskiy, Composer and Artistic Director of the Opera "Margarita" asked the board to support his production of the opera in Plummer Park Fiesta Hall on Saturday, August 23. Gamma couldn't come to the meeting due to the family emergency. Tatiana Rodzinek presented the information and the board voted to approve.

10. UNFINISHED BUSINESS

10.A. NATIONAL NIGHT OUT 2014

RAB members discussed preparation for the National Night Out 2014 that will take place on Tuesday, August 5, 2014.

Vika Safrigina will design a poster, will arrange with Trader's Joe donation of water.

Alex Tolocenco will assist with tables and barricades set up

Diana Volman will assist with tables and chairs drop off

Raisa Aguf will assist with food donations from Kashtan and Erevan Bakery and entertainment

Lyubov Levitan will assist with food donations from Whole Foods Market, raffle prizes

Lyubov Levitan will also take care of the trash containers and aprons

Raisa Aguf will purchase utensils and tablecloths

Valentina Matiji, Raisa Aguf will be responsible for raffle prizes

Tatiana Rodzinek will prepare sign in sheets and arrange the **banners to** be placed at the location.

All board members agreed that the poster with the information about the event in English and Russian should be placed in the areas such as Whole Foods Plaza for people to learn about the event in advance.

The flyers will also be distributed at different locations.

10.B. FOLLOW UP ON THE RUSSIAN CULTURAL FESTIVAL AND RUSSIAN COMMUNITY AWARDS PRESENTATION

Board members reiterated that they would like to keep the item on the agenda as ongoing.

Diana Volman spoke about the possibility doing an event at Hammer Museum and asked the staff to draft a letter.

Alex Tolocenco spoke about the possibility organizing a tennis tournament

Vika Safrigina spoke about the vendors at the Festival and the adoption agency that adopted kids from Russia.

Diana Volman said that she would contact the school of Fashion and Design.

11. ITEMS FROM STAFF

There were no items from staff

12. PUBLIC COMMENTS

There were no comments

13. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments.

14. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 8:20 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, August 19, 2014 at the West Hollywood Library Community Meeting Room at 625 N. San Vicente Boulevard

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 19th DAY OF AUGUST 2014.



CHAIRPERSON

ATTEST:

STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 15 ИЮЛЯ 2014 ГОДА**

**ОБЩЕСТВЕННАЯ КОМНАТА БИБЛИОТЕКИ ЗАПАДНОГО ГОЛЛИВУДА
625 N. SAN VICENTE BOULEVARD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Диана Вольман объявила заседание открытым в 7:10 вечера
2. Диана Вольман читала клятву верности
3. **ELECTIONS**

Вика Сафрыгина была избрана председателем совета
Мария Штабская – заместителем председателя
4. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Диана Вольман, Валентина Матиджи, Вика Сафрыгина, Любовь Левитан, Раиса Агуф, Лариса Данилова, Александр Толосенко. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.

Отсутствовали Мария Штабская, Андрей Пронин
5. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Любовь Левитан предложила одобрить повестку дня, Раиса Агуф предложила поддержать предложение.
6. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Диана Волман внесла предложение одобрить протокол заседания от 17 июня 2014 года, Лариса Данилова предложила поддержать предложение.
7. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**

Комментариев не было.
8. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**

Комментариев не было
9. **НОВЫЙ ПРОЕКТ**

9.A. **ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ**

Гамма Скупинский, композитор и режиссер постановщик оперы Маргарита обратился к совету за поддержкой постановки оперы в Фиеста Холле Пламмер Парка в субботу, 23 августа. Гамма Скупинский не смог присутствовать на заседании по семейным обстоятельствам. Татьяна Родзинек представила информацию и члены совета проголосовали одобрить и поддержать предложение.

10. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ

10.A. ОБЩЕНАЦИОНАЛЬНЫЙ ВЕЧЕР БЕЗОПАСНОСТИ.

Члены совета обсудили подготовку к общенациональному вечеру безопасности, который состоится во вторник, 5 августа 2014 года.

Вика Сафрыгина подготовит дизайн афиши и листовки и договорится с магазином Trader Joe's о пожертвовании воды.

Алекс Толосенко будет помогать с установкой стульев, столов и баррикад.

Диана Вольман с мужем окажет помощь в доставке мебели обратно в студию.

Раиса Агуф будет оказывать помощь в получении готовой еды из магазинов Каштан и пекарни Ереван, купит скатерти и столовые принадлежности, а также будет приглашать выступающих.

Любовь Левитан – лотерейные призы и пожертвование еды из магазина Whole Foods.

Валентина Матиджи – будет заниматься лотерейными призами

Татьяна Родзинек подготовит листы для регистрации и рекламную информацию

Члены совета обсудили содержание листовок, которые будут размещены у входов в магазины и в самих магазинах, а также других общественных местах.

10.B. ОБСУЖДЕНИЕ ПРОВЕДЕННОГО ФЕСТИВАЛЯ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ И ИСКУССТВА И ЦЕРЕМОНИИ ВРУЧЕНИЯ НАГРАД В РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЕ

Члены совета решили сохранять данный пункт повестки дня во всех последующих повестках дня.

Диана Вольман говорила о возможности проведения мероприятия в музее Хаммера

Алекс Толосенко говорил о возможности организации теннисного турнира

Вика Сафрыгина говорила об участниках фестиваля, а так же об агентствах, которые усыновляют детей из России.

Диана Вольман сказала, что она свяжется со школой моды и дизайна

11. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Сообщений не было.

12. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.


13. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Комментариев не было.

14. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 8:20 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 19 августа 2014 года, которое состоится в общественной комнате библиотеки Западного Голливуда по адресу 625 N. San Vicente Boulevard.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 19 АВГУСТА 2014 ГОДА.



ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:

СОТРУДНИК ГОРОДА